## 产品中有害物质的名称及含有的信息表

Table of Hazardous Substances Information

根据中国国家市场监督管理总局于2025年8月1日正式批准发布的《电器电子产品有害物质限制使用要求》(GB 26572-2025),提供我们产品中可能存在的有害物质的名称和浓度水平的信息如下。

The following information is provided regarding the names and concentration levels of hazardous substances that might be present in our products, in accordance with the 'Requirements for restricted use of hazardous substances in electrical and electronic products' (GB 26572-2025), issued by the State Administration for Market Regulation of China on August 1, 2025.

电器电子产品号码EEE Part Number: All	产品名称 Product Name: Ion Chromotography System 产品型号 Product Model: Cindion 有害物质 Hazardous Substances Name									
部件名称 Component Name										
	(Pb)	(Hg)	(Cd)	(Cr+6)	(PBB)	(PBDE)	(DEHP)	(BBP)	(DBP)	(DIBP)
	Cable Assemblies	Х	0	0	0	0	0	0	0	0
Display	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Electrochemical Assemblies	Х	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Fasteners	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Machined Parts	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Molded Parts	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
PCBAs	Х	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Power Supplies	Х	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Sheetmetal	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
Tubing	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
注 <b>1:</b> Note 1:	O:表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。 X:表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。									
	O: Indicates that the content of the hazardous substance in all homogeneous materials of this component does not exceed the national standard requirements for the restriction of hazardous substances in electrical and electronic products.									
	X: Indicates that the content of the hazardous substance in at least one homogeneous material of this component exceeds the national standard requirements for the restriction of hazardous substances in electrical and electronic products.									
注 <b>2:</b> Note 2:	<b>以上未列出的部件,表明其有害物</b> 质含量均不超出电器电子产品有害物质限制使用国家标准要求。									
	Components not listed above indicate that their hazardous substance content does not exceed the national standard requirements for the restriction of hazardous substances in electrical and electronic products.									